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INTERPELACJA nr  048/25

Szanowna Pani Prezydent, 

na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz.U.2023.40 t.j.) składamy interpelację w sprawie 

Doprecyzowania odpowiedzi na interpelację nr 788/24 

Zwracamy się z wnioskiem o doprecyzowanie założeń kampanii edukacyjnej o 
bezpieczeństwie w ruchu drogowym oraz ponowne rozpatrzenie naszej propozycji 
dotyczącej wdrożenia specjalnych oznakowań ostrzegawczych przy wybranych 
przejściach dla pieszych jako niezbędnego elementu tej kampanii. Otrzymana odpowiedź 
nie uwzględniła w pełni argumentów wskazujących na konieczność wprowadzenia 
dodatkowych działań prewencyjnych i edukacyjnych. Dlatego ponownie zwracamy się z 
prośbą o uwzględnienie następującego działania: 

1. Wprowadzenie oznakowania ostrzegawczego przy przejściach dla pieszych w 
formie napisu na jezdni: „Przejdź Offline”. 

Proponowane lokalizacje: 

• Przejścia dla pieszych przy Galerii Forum Gdańsk – ul. Wały Jagiellońskie. 

• Przejścia dla pieszych przy Galerii Bałtyckiej – al. Grunwaldzka. 

• Przejścia dla pieszych przy Centrum Handlowym Manhattan – al. Grunwaldzka. 

• Przejście naziemne na skrzyżowaniu Hynka z al. Rzeczypospolitej. 

• Przejścia przy pętli tramwajowej w Oliwie – al. Grunwaldzka. 

Wpłynęło 30.01.2025 r.



 
 
 
 
 

 

Uzasadnienie wniosku 

W otrzymanej odpowiedzi nie odniesiono się do kluczowych aspektów naszej propozycji, 
w tym do realnego wpływu oznakowań na poprawę bezpieczeństwa. Problem korzystania 
z telefonów komórkowych przez pieszych podczas przechodzenia przez jezdnię nadal 
pozostaje istotnym zagrożeniem. Szczególnie młodzież oraz dzieci wymagają 
dodatkowych działań edukacyjnych i prewencyjnych, co podkreślają eksperci zajmujący 
się bezpieczeństwem ruchu drogowego. 

Podjęcie powyższego działania pozwoli na zwiększenie skuteczności programu 
edukacyjnego oraz poprawę bezpieczeństwa wszystkich uczestników ruchu drogowego. 
W związku z tym prosimy o ponowną analizę propozycji i wdrożenie rekomendowanego 
rozwiązania. 

 

Z wyrazami szacunku, 
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